
甲午年新春團拜茶聚已於 2014 年 2 月 11 日大年初十二假聯合書院 

文怡閣舉行，九十多位會員參加，同享盆菜及傳統糕點，共賀新春。

書院院長余濟美教授及教職員聯誼會主席劉行榕教授為聯合國術會 

醒獅點睛，並致新春賀辭。節目包括攤位遊戲、猜燈謎等，感謝 

張雙慶教授提供燈謎。 

A Lunar New Year Tea Gathering was held on 11 February 2014  
at the United College Staff Common Room, with over 90 Members 
joining the celebration. Tradition pot food and New Year cakes  
were served. A lion dance by the College Chinese Martial Arts  
Society was started by Professor Jimmy C M Yu, College Head  
and Professor Alaster H Y Lau, Chairman of the College Staff  
Association. Both addressed the audience with Lunar New Year 
blessing. There were booth games and Chinese lantern puzzles  
at the Gathering.  Thanks to Professor Chang Song-hing for  
providing the puzzles to the function. 

2013至2014年度學術研討會贊助計劃 
Conference Sponsorship Scheme 2013-2014  

本院現正公開接受 2013 至 2014 年度學術研討會贊助計劃最後一輪申請，截止申請日期為 2014 年 4 月 4 日。申請 

結果將於 4 月底公佈。 

本計劃旨在透過資助各學院及單位的書院教職員主辦學術研討會，提高教職員及學生的學術科研交流，鼓勵推動院內

學術研討的風氣。歡迎本院教職員於本院網頁「申請及公佈結果」一欄下載計劃詳情及申請表格。查詢請致電 

3943 8654 或 3943 7771 與本院陸敏兒女士或黃穎怡女士聯絡。 

The last round of application for Conference Sponsorship Scheme 2013-2014 is now open for submission. The  
closing date will be 4 April 2014. Result of the applications will be announced in late April. 

The main purpose of the Scheme is to promote academic exchange activities among students and staff. Through the 
provision of financial support and sponsorship, the Scheme is to encourage colleagues of United College to take the 
initiative in planning and organising academic conferences. The Scheme’s guidelines and application form are  
available at “Application and Result” section of the College website. For enquiries, please contact Ms Amy M Y Luk 
or Ms Wincy W Y Wong at 3943 8654 or 3943 7771. 

書院教職員聯誼會新春團拜茶聚 
Lunar New Year Tea Gathering of UC Staff Association  
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計算機科學與工程學講座教授梁廣錫教授 
Professor LEUNG Kwong-sak, Professor of Computer Science & Engineering 

未來城市研究所副所長 
Associate Director, Institute of Future Cities 

2/1/2014 

本院校友晉升 
College Alumna’s Promotion in CUHK 

本院校友李珮珊女士（99/工管）獲晉升為中大伍宜孫書院二級主任。本院同仁謹致賀忱！ 

College alumna, Ms Lee Pui-shan (99/IBBA), was promoted to Assistant Secretary II, Wu Yee Sun College, CUHK. 
Our warmest congratulations to Ms Lee! 



「中大聯合人」午宴已於 2014 年 2 月 24 日假書院張祝珊師生康樂大樓三樓文怡閣舉行，書院邀請在中大工作的聯合

書院校友回到聯合校園參加是次聚會，逾四十位校友出席。 

The College organised a luncheon for United College alumni working at CUHK on 24 February 2014 at the UC Staff 
Common Room, 3/F, Cheung Chuk Shan Amenities Building, United College. More than 40 alumni working in CUHK 
attended this luncheon. 

「中大聯合人」午宴 
Luncheon for UC Alumni Working at CUHK 

下期《聯合動態》將於 2014 年 4 月 15 日出版。歡迎教職員報告研究、著作、出席會議及其他人事動態。稿件請於

2014 年 3 月 24 日或以前送達書院曾肇添樓 201 室或傳真至 2603 5412 或電郵至： unitedcollege@cuhk.edu.hk。 

來稿請以中文及英文撰寫。查詢請致電 3943 1696 與本院郭芷欣女士聯絡。《聯合動態》同時上載於書院網頁以供 

書院同仁瀏覽。書院同仁如不欲收取印刷版本，請電郵至 rukiakwok@cuhk.edu.hk。《聯合動態》網址： 
http://www.cuhk.edu.hk/uc/UC_NEWS  

The next issue of United News will be published on 15 April 2014. Staff members are welcome to report their 
research, publications, conferences attended as well as other information. Contributions in both Chinese and  
English should be sent to Room 201, Tsang Shiu Tim Building, United College or by fax to 2603 5412 or via email  
to unitedcollege@cuhk.edu.hk on or before 24 March 2014. For enquiries, please contact Ms Rukia T Y Kwok at  
3943 1696. United News online version is available at the College website. College members who do not want to 
receive hard copy newsletters are welcome to send email to rukiakwok@cuhk.edu.hk. Website of United News 
online: http://www.cuhk.edu.hk/uc/UC_NEWS 

胡忠多媒體圖書館消息 
UC Wu Chung Multimedia Library News 

胡忠多媒體圖書館於清明節及復活節期間之開放時間將安排如下： 
The opening hours of UC Wu Chung Multimedia Library during Ching Ming and Easter Holidays are listed as follows: 

日期 
Date 

圖書館 
Library 

夜讀室 
Late Reading Room 

清明節 Ching Ming Festival 

5/4/2014（星期六） (Sat) 暫停開放 Closed 

 
9:30 pm (4/4) - 1:30 pm (6/4) 

6/4/2014（星期日）(Sun) 1:00 pm – 7:00 pm 

復活節 Easter Holidays 

18/4/2014（星期五）(Fri) 
9:00 am – 5:00 pm 

二十四小時開放 
Open 24 hours 

19/4/2014（星期六）(Sat) 

20/4/2014（星期日）(Sun) 1:00 pm – 7:00 pm 

21/4/2014（星期一）(Mon) 暫停開放 Closed 

22/4/2014（星期二）(Tue) 8:20 am – 10:00 pm 

下期《聯合動態》截稿日期 
Next Issue of United News 


